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Referat: 

0. Til stede hos Dennis var: Dennis, Henrik, Jens-Erik, Robert, Jørgen Steen og Poul. 

 

1. Der er styr på økonomien og resultatopgørelsen for 2016 er klar. 

 

2. Jens-Erik har lavet oplæg til beretningen for 2016. Efter en smule diskussion er den klar til 

fremlæggelse. Dog er der åbent for opdatering af afsnit omkring ny udvikling fra Hjørnegrunden. 

 

3. Udbuddet er i gang. Der er stillet nogle meget detaljerede opfølgende spørgsmål. Kommunen ser 

ud til i hovedsagen ikke at ville afvige fra udbudsmaterialet. 

 

4. Bestyrelsen er repræsenteret i en kommunal ad hoc gruppe omkring ny gadebelysning. Der er 

endnu ikke noget konkret på bordet for landsbyerne i kommunen. Når der kommer noget mere 

håndfast indkalder bestyrelsen til et landsbymøde. Det er ikke sandsynligt at der er noget klart til 

generalforsamlingen. 

 

5. Ordinær generalforsamling afholdes 22/3 – 2016, kl. 19:30 i forsamlingshuset. Dennis og Jens-Erik 

håndterer indkaldelsen. 

 

6. Vi har ikke meget trafik på vores hjemmeside. Det blev diskuteret at flytte trailerreservationen fra 

skabet til hjemmesiden. Det bliver dog ikke i denne omgang. 

 

7. Årets fastelavn tøndeslagning bliver alene ved Rytterskolen arrangeret af kirken. I år er der ikke 

tøndeslagning arrangeret af forsamlingshuset. 

 

8. Næste møde er generalforsamlingen den 22/3 kl. 19:30 i forsamlingshuset. 
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9. Det blev diskuteret hvordan der kommer nyt og yngere blod til bestyrelsen. Det ville også være rart 

med repræsentanter fra Horsholmstræde. Der var ikke nogle konkrete forslag. 

Der har været skader på vores nye trailer. Bestyrelsen erkender at vedligehold på trailerne bliver en 

tilbagevende post på budgettet. 

 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


